

Hello all,

Hope you had a wonderful weekend! Here is your brief weekly Monday update:

1. First, thank you for joining our first National Call on Saturday! The first 40 minutes were a smooth sailing. We appreciated your patience with our technical glitches at the end.
2. During the call, we started drafting [Community Expectations](#). Please contribute any other agreements you would like to see included **by Thursday March 29<sup>th</sup>**. Thank you Lucy and Micah for offering to represent this visually. (If you two could connect, that would be great!)
3. We have made an [Ocean Bridge Contact List](#) for you all. If you would like to share your contact information, social media, preferred pronouns and other details, please feel free to do so. The #OceanBridge posts are looking wonderful already!
4. This week, you will begin connecting with community members in Haida Gwaii. Please continue to add to the [Haida Gwaii Outreach Plan](#) and collaborate there. When possible, Nicole will make an introduction. Otherwise, please take initiative to coordinate calls with community members (and other Ocean Bridge team members). The [summary](#) of your conversations should be added **by Sunday, April 1<sup>st</sup>**, if possible.
5. Next week, the first week of April, your weekly community Ocean Service begins. Your Program Coordinators will discuss your plans with you and you can share ideas [here](#).

Have a great week and a happy long weekend!

Bonjour à tous,

J'espère que vous avez passé une superbe fin de semaine! Voici votre brève mise à jour du lundi:

1. D'abord, merci d'avoir rejoint notre premier appel national samedi dernier! Les 40 premières minutes tout allait bien. Nous avons apprécié votre patience avec nos problèmes techniques à la fin.
2. Pendant l'appel, nous avons commencé à rédiger les [attentes de notre communauté](#). Veuillez ajouter tout autre accord que vous aimeriez inclure **d'ici le jeudi 29 mars**. Merci Lucy et Micah d'avoir offert de représenter cela visuellement. (Si vous pouviez vous connecter, ce serait génial!)
3. Nous avons créé une [liste de contacts de Portail Océan](#) pour vous tous. Si vous souhaitez partager vos informations de contact, les médias sociaux, les pronoms préférés et d'autres détails, n'hésitez pas à le faire. Les messages #PortailOcéan sont déjà super!
4. Cette semaine, vous commencerez à contacter les membres de la communauté à Haida Gwaii. S'il vous plaît, continuez à ajouter au [plan de communication de Haida Gwaii](#) et collaborez-y. Quand c'est possible, Nicole fera une introduction. Sinon, prenez l'initiative de coordonner les appels avec les membres de la communauté (et les autres membres de l'équipe d'Ocean Bridge). Le [résumé](#) de vos conversations devrait être ajouté **d'ici le dimanche 1er avril**, si possible.
5. La semaine prochaine, la première semaine d'avril, votre service communautaire pour les océans commence. Vos coordonnateurs du programme discuteront vos plans avec vous et vous pouvez partager vos idées [ici](#).

Passez une superbe semaine et bonne longue fin de semaine!

**Caroline Merner**